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Jaarverslag Montfoort S.V.’19 seizoen 2023-2024 
 

 

Inleiding 

Met trots presenteren we het jaarverslag van Montfoort S.V.'19 voor het seizoen 2023-2024. Dit 

verslag biedt een overzicht van de hoogtepunten, uitdagingen en prestaties van onze vereniging in een 

jaar dat gekenmerkt werd door groei, verbondenheid en sportieve ambities. 

 

Montfoort S.V.'19 heeft ook dit jaar zijn rol als centrale plek voor sport en gemeenschap in Montfoort 

met toewijding vervuld. Onze club blijft groeien: we verwelkomden nieuwe leden, versterkten ons 

vrijwilligersnetwerk en werkten hard aan de ontwikkeling van zowel jeugd- als seniorenspelers. Dankzij 

de inzet van onze trainers, coaches, vrijwilligers en uiteraard onze leden, hebben we mooie sportieve 

resultaten mogen behalen. Maar bovenal kijken we terug op een seizoen vol saamhorigheid en 

betrokkenheid, waarin sportiviteit, respect en plezier steeds centraal stonden. 

 

In dit verslag blikken we terug op onze belangrijkste prestaties, initiatieven en evenementen van het 

afgelopen jaar. We danken iedereen die zich heeft ingezet voor Montfoort S.V.'19 en kijken ernaar uit 

om samen verder te bouwen aan een mooie toekomst voor onze club. 

 

 

Voorzitters 

Afgelopen seizoen in de winterstop hebben we onze intrek genomen in ons verbouwde en 

gerenoveerde clubgebouw waar we heel trots op mogen zijn. Dit is tot stand gekomen door de inzet 

van heel veel vrijwilligers (waaronder het bouwteam), sponsoren en plaatselijke ondernemers die naar 

kunnen hun steentje hebben bijgedragen. Nogmaals iedereen heel veel dank daarvoor.  

 

Johan van der Stok heeft de tweede helft van 2023 een half jaar meegedraaid met het bestuur. Dat 

heeft hem veel inzicht gegeven in alles wat er speelt binnen de club. Per 01-01-2024 heeft Johan de 

voorzittershamer overgenomen van Ad Spruit.   

   

Als we terugkijken op seizoen 2023-2024 willen we zonder iemand te kort te doen een aantal zaken 

benoemen:  

• Het nieuwe kledingcontract met Intersport/Deventrade is getekend. Daar zijn we heel blij mee.  

• Ook hebben we een rookverbod ingesteld bij het clubgebouw. Wat ons betreft een hele goede 

stap. Op naar een rookvrije generatie!  

• De onderhoudsploeg zorgt er steeds voor dat de accommodatie er tip top bij ligt. Daar krijgen we  

heel veel complimenten over.  

• Het maandagmorgenteam zorgt er iedere week voor dat materialen, velden, kleedkamers en de 

kantine netjes en schoon zijn. 

• Vanuit de gemeente gaan we helaas te maken krijgen met een hogere financiële bijdrage voor 

onderhoud en renovatie van de velden. We zijn volop in gesprek met de gemeente over dit  

nieuwe beleid buitensportaccommodaties. Hierin gaat de vereniging een overeenkomst aan met 

de gemeente en gaat de vereniging hierin een jaarlijkse huur betalen voor het gebruik van de 

velden. Het voordeel hierin is dat er meer duidelijkheid gaat komen wie wat doet en wie wat 
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betaalt. Daarnaast hoeft de vereniging niet meer te reserveren voor toekomstige renovaties van 

de velden. Deze (financiële) verantwoordelijkheid ligt dan volledig bij de gemeente. Door de grote 

zelfwerkzaamheid van onze vrijwilligers besparen we heel veel geld. Deze vrijwilligers zijn goud 

voor onze vereniging. Maar we zijn nog druk in gesprek met de gemeente om de extra kosten voor 

ons zoveel mogelijk te beperken. We willen natuurlijk voorkomen dat de contributie teveel stijgt.   

• Tenslotte nog onze dank aan de vele sponsoren waaronder de Business to Business en de Club van 

100. De Business to Business bedankt voor de sponsoring van de shirts van de Champions League. 

Daar kan de jeugd vol trots het veld mee betreden!   

 

 

Nieuwjaarsreceptie – Opening kantine – Voorzitter wisseling 

De nieuwjaarreceptie op 06-01-2024 zullen we met elkaar niet snel vergeten. Tijdens de 

nieuwjaarsreceptie werd in onze bomvolle “huiskamer” de vernieuwde kantine formeel geopend en 

werd de voorzittershamer door Ad Spruit overgedragen aan Johan van der Stok. 

 

Daarnaast werd Ad Spruit onderscheiden met het Erelidmaatschap van Montfoort S.V.’19. En als klap 

op de vuurpijl werd Ad Spruit door de burgemeester van Montfoort, Petra van Hartskamp-de Jong, 

benoemd tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau door al zijn inzet als vrijwilliger in de afgelopen 30 jaar 

in de Montfoortse gemeenschap. 

 

En wat een feest is het geworden! Nog nooit was het zo druk. Heel veel lachende gezichten gezien. De  

voorbereiding was top en de omzet ook.  

 

 

Voetbalzaken Jeugd 

De jeugdafdeling is het fundament van de vereniging. In het seizoen 2023-2024 waren er totaal 46 

jeugdteams te bewonderen op onze velden. Met dank aan circa 150 coördinatoren, leiders en trainers 

hebben 516 jeugdspelers doordeweeks kunnen trainen en op zaterdag wedstrijden kunnen spelen. 

Sportief gezien gelukkig meer successen dan teleurstellingen. Er zijn met verschillende teams 

kampioenschappen gevierd. Nog veel belangrijker is dat er in de meeste teams ook vriendschappen 

voor het leven zijn ontstaan. Ook de finaledagen bij de Champions League waren weer strak 

georganiseerd en voor velen een hoogtepunt. In ieder geval voor onze allerjongste leden 

onvergetelijke dag. 

 

De jeugdafdeling is een mix van jongens en meisjes (meiden bijna 20% van het aantal jeugdleden). 

Conform beleidsplan zijn ook in het seizoen 2023-2024 de jeugdteams ingedeeld op leeftijd en niveau 

en hebben we jeugdspelers de kans gegeven te kunnen ontwikkelen. Ieder op zijn/haar eigen niveau. 

We hebben stapjes gemaakt in de organisatie en het verder “professionaliseren” van de jeugdafdeling. 

Compliment aan de VTC en de Clusters die samen optrekken om al onze jeugdleden de zaterdag als 

leukste dag van de week te kunnen aanbieden.  

 

In het seizoen 2023-2024 hebben we de succesvolle samenwerking met Voetbalopleidingscentrum.nl 

voortgezet en geïntensiveerd. We hebben alle jeugdtrainers een jaarplan en digitaal 

trainingsprogramma kunnen aanbieden. Daarnaast was op trainingsavonden twee dagen per week een 
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professional op het veld aanwezig om onze jeugdtrainers te helpen en te begeleiden. Hiermee hebben 

we alle jeugdspelers, op welk niveau dan ook, structureel goede en leuke trainingen kunnen 

aanbieden. 

 

De jeugdafdeling is ook trots dat jaarlijks talenten doorstromen naar A-selectie. Zo hebben weer een 

aantal JO19-1 spelers hun debuut gemaakt in ons eerste en tweede elftal.  

Voor komend seizoen verwachten we verder stappen te kunnen maken. De samenwerking met 

Voetbalopleidingscentrum.nl zetten we voort en zijn we een samenwerking met FC Utrecht aan het 

opstarten. Verder is voor ons jeugdkader een eigen coachhandboek ontwikkeld en is een aantal 

spelprincipes en spelregels uitgerold. Ook zien we potentie bij de Meiden en verwachten we stappen 

te kunnen maken om naast recreatie mogelijk ook selectieteams op termijn op te kunnen zetten. 

 

 

Voetbalzaken Senioren 
Het  2e speelde een prima seizoen in de hoofdklasse onder begeleiding van Chris de Graaf en Gerben 

Drost. 

 

Daarentegen degradeerde het 1e helaas naar de 2e klasse. De versterkte promotie - degradatieregeling 

is ons helaas fataal geworden. In goed overleg hebben Jeroen de Vlieger en Andy van Vliet het seizoen 

afgemaakt en hebben we vroegtijdig afscheid genomen van Gert Kruys. 

 

We hebben een nieuw traject ingezet voor een nieuwe hoofdtrainer van het 1ste elftal. Meerdere 

gesprekken zijn gevoerd met diverse kandidaten en diverse mensen vanuit de VTZ. Na overleg is 

besloten om Nick Vreeman onze nieuwe hoofdtrainer te maken voor het seizoen 2024-2025. 

 

We hebben vanuit VTZ senioren en jeugd gezamenlijk besloten om te gaan starten met de JO23-1  A-
categorie. We denken dat we hierdoor nog een betere doorstroming gaan krijgen van onze talenten 
binnen de vereniging. 
 
De lagere teams 3e t/m 6e, JO23-1 t/m JO23-3, Dames 1 en Dames 7*7 hebben prima gepresteerd en 

we hebben weer diverse kampioenen in onze gelederen. 

Dames 1 onder bezielende leiding van William Bleij zijn kampioen geworden. Een mooie prestatie 

hebben de Dames neergezet  het afgelopen seizoen.  

De kampioenenmaker Kjeld Katte had het bij het 4e elftal weer goed voor elkaar en maakte het elftal 

wederom kampioen.  

Het 6e heeft ook een mooi seizoen gedraaid wat uiteindelijk een mooie kampioenschap opleverde.  

De veteranen zijn ongeslagen kampioen geworden in de G-klasse en hebben hun zevende 

kampioenschap gevierd. 

 

Vanuit de lagere teams hebben een aantal vrijwilligers zich aangesloten om de coördinatie te doen 

voor het regelen van de materialen tot aan het maken van de planningen van de scheidsrechters. De 

lagere teams hebben hierdoor één aanspreekpunt wat als zeer positief wordt ervaren. 
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Wedstrijdsecretariaat 
Het seizoen 2023-2024 is voor het wedstrijdsecretariaat soepel verlopen. Iedere week konden we de 

velden- en kleedkamerplanning tijdig rond krijgen, ondanks de extra uitdaging doordat de kleedkamers 

op Zuid niet meer beschikbaar zijn. De pilot om vooralsnog geen extra kleedkamers te realiseren is 

goed ontvangen. Er zijn momenteel geen tekenen dat extra kleedkamers gerealiseerd moeten gaan 

worden. 

 

De oefen- en inhaalwedstrijden op dinsdag- en donderdagavond zorgden soms voor verwarring, 

waardoor we alleen nog wedstrijden zullen ondersteunen op de gereserveerde dagen: maandag en 

woensdag. Een nieuw, automatisch led-verlichtingssysteem, gekoppeld aan het trainingsschema, werd 

geïntroduceerd. Dit leverde in het begin wat verwarring op, omdat niet iedereen bleek te trainen op 

de vastgestelde tijden en velden.  

 

 

Dienstlopers/gastheren 

Op onze trouwe dienstlopers/gastheren moeten we natuurlijk trots zijn. Daar kunnen leiders/trainers 

altijd terecht voor een bak koffie, de limonade en een kleedkamer. En natuurlijk voor een praatje. De 

eerste helft van het jaar was dat nog op locatie Zuid maar vanaf de opening van de vernieuwde kantine 

zijn de dienstlopers/gastheren weer gehuisvest in de bestuurskamer. 

 

Halverwege het seizoen en aan het einde van het seizoen heeft een evaluatie plaatsgevonden waarin 

bevindingen met elkaar worden gedeeld en waarin verbeteringen worden besproken. 

 

 

Scheidsrechters 
De opkomst van de scheidsrechters vanuit de teams was uitstekend en een groot compliment aan 

onze vaste scheidsrechters die er toch altijd weer voor zorgen dat alle gaten worden dichtgelopen als 

er een probleem is in de planning. Super bedankt en de scheidsrechters blijven helaas altijd 

ondergewaardeerd in het voetbal spelletje. Zonder jullie is er geen voetbal. 

 

 

Sponsorcommissie 

De sponsorcommissie is een goed voorbeeld van één van vele commissies binnen onze vereniging die 

op de achtergrond opereren, maar een belangrijke schakel zijn in een (financieel) gezonde vereniging. 

Ook in het afgelopen seizoen is door de sponsorcommissie veel werk verzet en dat zal aankomend 

seizoen niet anders zijn.   

 

Aan het begin van vorig seizoen trad Profipack verpakkingsmaterialen toe als nieuwe hoofdsponsor 

waardoor onder meer het meshdoek op het hoofdveld en de aankondigingsborden moesten worden 

aangepast. In het najaar werd rondom de streekderby tegen vv De Meern een sponsorborrel 

georganiseerd en in de winterstop is met hulp van vele vrijwilligers het metalen frame voor de 

reclameborden op het hoofdveld geplaatst. Vervolgens zijn vrijwel alle reclameborden verhuisd van 

zuid naar noord.  Het was een grote puzzel om ieder bedrijf het gewenste plekje te geven maar 

uiteindelijk is het gelukt om alle bestaande sponsoren tevreden te stellen.  
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In de maanden daarna is er plek gezocht en gevonden voor maar liefst 30 meter nieuwe 

reclameborden van onder meer De Bruin BV, Wiex marketing en communicatie, Dakkapel Totaal en 

Oostendorp Interieurs. Ook zijn de oude reclameborden van Café De Plaats, Fintax, Hubo , Tebi en 

Kiremko voorzien van een nieuwe reclamesticker zodat ze er weer netjes bij hangen.   

 

Ook op veld 2 hebben de reclame-uitingen een impuls gekregen met de fraaie meshdoek banners van 

Oostrum Reclame, Selected Wallpapers,  Autobedrijf Van den Hadelkamp, Hotel Montfoort en 

Engeltherm.   

 

Tot slot zijn de afgelopen seizoenen vele elftallen voorzien van trainingspakken en tassen met een 
bedrijfsnaam. Al deze inspanningen hebben geleid tot een record aan sponsorinkomsten in het 
afgelopen seizoen.  
 
Onze vereniging heeft op dit moment 112 ondernemers die hun bedrijfsnaam uitdragen langs onze 
voetbalvelden. In totaal gaat het om een totale lengte van meer dan  575 strekkende meter. Dat is een 
gigantisch aantal waar we erg trots op zijn en tevens een solide financiële basis vormt voor de 
begroting van onze penningmeester. 
 
Deze resultaten zijn natuurlijk niet alleen een verdienste van de sponsorcommissie. Ook de 
maandagochtendploeg die de reclameborden en vlaggen ophangen, de kledingcommissie, de PR 
commissie en de materiaal commissie zorgen ervoor dat de bedrijfsnamen en logo’s van onze 
sponsoren netjes, duidelijk en volgens afspraak uitgedragen worden. De financiële commissie zorgt 
voor een adequate administratieve verwerking van de sponsorfacturen en daarmee zijn de 
sponsorbelangen binnen de gehele vereniging gewaarborgd.  
 

 

Business to Business Club (BtB) 

De BtB is een losse sponsorclub vanuit Montfoort S.V.’19 welke zelfstandig werkt maar wel goed 

samenwerkt met de Sponsorcommissie. 

Een afvaardiging van de BtB is in 2023 naar Valencia geweest en hebben daar een voetbalwedstrijd 

van Villareal bezocht en hebben diverse activiteiten gedaan in de stad. Er is ook een extra  

ledenvergadering van de BtB gehouden in Valencia waarbij het obligatieplan is uitgelegd. Daardoor 

hebben we extra obligaties kunnen uitgeven wat voor de club een win-win situatie is. 

In het afgelopen seizoen zijn er twee nieuwe leden bijgekomen, namelijk de  Old Backery (Simon Snel) 

en Roco Kraanbediening BV (Leroy Blonk). 

 

 

PR & Communicatie commissie 

De PR & Communicatie commissie heeft er weer voor gezorgd dat begin van het seizoen bij alle leden 

een presentatiegids op de mat lag. Een prachtig boekwerk met mooie verhalen over onze vereniging. 

De 5e editie al weer.  
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Met de opening van onze nieuwe kantine werd de historische archiefwand onthuld. Een prachtig 

resultaat van maandenlang zoektocht naar mooie foto’s en verhalen uit de historie van beide 

verenigingen. Iets waar we als club echt trots op mogen zijn. 

 

Het afgelopen seizoen werd gebruikt om de commissie nieuw leven in te blazen en weer één 

commissie te vormen met elkaar. Er is versterking bijgekomen. Een mooi uitgangspunt voor volgende 

stappen. 

 

 

Evenementencommissie 

Ook namens de evenementen commissie kijken we terug op een succesvol en feestelijk 2023-2024. 

Het was al met al een bijzonder seizoen met de lang verwachte kantine wissel in de winterstop. We 

trapten het seizoen af met de traditionele seizoen opening, waarbij het als vanouds weer stralend 

weer was en de weergoden duidelijk rekening hielden met dit geslaagde evenement. Om voldoende 

geld in te verzamelen voor o.a. de kantine opening, werd besloten om enkel in te zetten op de 

kantinesluiting en -opening als volgende evenementen. Het slotfeest was een zeer gezellig afscheid 

van de oude vv Montfoort kantine en op 06-01-2024 was het hoogtepunt van het seizoen, toen onze 

vernieuwde kantine werd geopend tijdens een prachtige dag. 

  

De kantine stond de hele dag stampvol, waarbij toeschouwers eerst konden genieten van het eerste 

elftal tegen de Montfoort All Stars waarna een zeer gezellig openingsfeest plaatsvond met Stef Ekkel, 

Dave de Graaf en mr Saxy. Met een record omzet werd deze dag afgesloten en was de kantine officieel 

goedgekeurd voor meerdere evenementen in de komende jaren. Daarna werden nog een tweetal 

Super Saturdays georganiseerd met wederom een volle kantine als resultaat. Hiermee kijken we terug 

op een bijzonder seizoen waarbij de nieuwe kantine officieel was goedgekeurd als nieuwe thuisbasis.  

 

 

Kantine 

Voor de kantinecommissie stond het afgelopen seizoen in het teken van oud en nieuw. 

Het seizoen begon in onze oude kantine op Zuid en na de winterstop in januari zouden we gaan 

verhuizen naar de nieuwe kantine op Noord. Dit betekende dat naast het wekelijks zorgen dat de 

mensen in de kantine terecht konden voor een drankje en een hapje er ook nagedacht moest worden 

over onder andere de inrichting van de keuken, inrichting kantine en de tv/muziekinstallatie. Voor elk 

onderdeel werd een werkgroep opgetuigd, die vol overgave aan de slag zijn gegaan. 

 

Zoals we inmiddels hebben kunnen ervaren heeft dit een fantastisch resultaat opgeleverd en zitten we 

nu in een mooie moderne kantine met een keuken die meer bij de kantine is betrokken. Grote 

complimenten voor alle mensen die hieraan een bijdrage hebben geleverd. Voor alle mensen die in de 

keuken en achter de bar werken is het een verademing. Uiteraard was het in het begin even wennen, 

hoe alles werkte. Maar de  nieuwe kantine geeft iedereen een positieve boost.  

 

De opening op 06-01-2024 was de vuurdoop met een hele volle kantine. Dit was gelijk een mooie test 

voor de rest van het seizoen. 
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De bar en keukengroep is een hechte groep geworden. Samen maken ze het gezellig, zowel achter de 

bar als tijdens een nazit onder genot van een hapje en drankje. 

 

Wat aantallen bar/keukenvrijwilligers betreft is er een lichte groei, maar uitbreiding van een aantal 

mensen blijft welkom. Uitdagingen liggen op de tijdstippen waarbij ook afgesloten moet worden, dus 

de zaterdagavond en donderdagavond. 

 

 

Vrijwilligerscommissie 

Als je kijkt naar onze vereniging kun je als vrijwilligerscommissie dan eigenlijk niet alleen maar 

tevreden zijn? Zo’n grote vereniging en dan zoveel mensen die op enige wijze hun steentje bijdragen, 

iets om absoluut trots op te zijn. Al die vrijwilligers geven op hun eigen manier invulling aan het 

bekende gezegde “Samen vormen we de vereniging”. 

 

Waar je vooraf bij het benoemen van de vrijwilligerscommissie denkt dat deze commissie zorgt dat er 

op alle vlakken voldoende vrijwilligers zijn, dan zit je op het verkeerde spoor. Veel van onze 

vrijwilligers zijn namelijk al jaren actief, daar heb je geen omkijken naar. Dat kunnen vrijwilligers zijn in 

allerlei commissies, maar ook alle kaderleden rondom onze voetbalteams.  

 

Waar zijn we als commissie in het seizoen 2023-2024 zoal mee bezig geweest? Een belangrijk deel van 

de tijd is toch weer gaan zitten in het volledig gevuld krijgen van de barbezetting in de kantine. Zelf zijn 

we ook zoekende geweest hoe dit nu het beste in te vullen, waarbij je vooral ook wilt dat de totale 

werkdruk zoveel mogelijk verdeeld wordt over zoveel mogelijk mensen. Vele handen maken immers 

nog steeds licht werk. Waar we in het 1e gedeelte van het seizoen hebben gekozen voor een vrije 

invulling door ouders, zijn we in de 2e helft van het seizoen overgegaan naar een indeling per 

leeftijdsgroep, zoals bijvoorbeeld JO15 of MO12. Dit deden we dan in samenspraak met de 

coördinatoren van de betreffende leeftijdsgroepen. Daarbij kregen we iets meer grip, maar zeker niet 

voldoende. Voor het seizoen 2024-2025 gaan we overstappen naar een systeem van invulling per team 

en een rechtstreekse communicatie met de betreffende leiders/teammanagers.  

 

Gelukkig deden we ook nog andere zaken: voor vele nieuwe kaderleden werd een VOG-verklaring 

aangevraagd. Als club streven we immers naar een veilige sportomgeving voor al onze leden. En het 

hebben van een VOG-verklaring is één voorwaarde ter ondersteuning van ons beleid daarin. Voor het 

seizoen 2024-2025 gaan we dit ook weer uitrollen, waarbij je zonder geldige VOG-verklaring wat ons 

betreft niet actief kunt zijn als vrijwilliger binnen onze vereniging. 

 

Een ander belangrijk speerpunt was om binnen de vereniging nog meer te promoten hoe leuk 

vrijwilligerswerk eigenlijk kan zijn. Met aansprekende posters van bekende vrijwilligers binnen onze 

club hebben we dit getracht meer voor het voetlicht te brengen. In het seizoen 2024-2025 willen we 

hier nog meer invulling aan geven. Een tweede mooi bijkomend effect is, dat je de vrijwilligers op deze 

manier ook extra in het zonnetje kunt zetten. Dat hebben we ook op andere manieren gedaan, o.a. 

door het jaarlijkse presentje rond de feestdagen. 

 

Als commissie komen we 1 keer per 2 maanden bij elkaar om bovenstaande en andere zaken met 

elkaar te bespreken. Zoals gezegd lag er nog te veel nadruk op de operationele invulling van zaken. 
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Hopelijk kunnen we dit in het nieuwe seizoen meer achter ons laten en vooral ook meer beleidsmatig 

aan de slag met nog meer aandacht voor onze vrijwilligers, want dat verdienen ze! 

Rest ons dan vooral ook om heel veel dank uit te spreken naar alle vrijwilligers binnen onze mooie 

vereniging! En daarbij bedoelen we dan uiteraard ook alle ouders die ook hun verantwoordelijkheid 

hebben genomen en zich achter de bar van hun beste vrijwillige kant lieten zien! 

 

 

Jeugd Ontspanning Commissie (JOC) 

Ook dit seizoen heeft het JOC niet stilgezeten voor ons jeugd. Onderstaande activiteiten zijn weer 

georganiseerd. 

 

• Sinterklaas, 20 november 2023 

Voor onze jongste leden, de 4/5-jarigen, CL en MO/JO8, organiseerden we een gezellige 

Sinterklaasmiddag. Naast een kort theaterstukje was uiteraard Sinterklaas ook aanwezig om de 

kinderen te verrassen met heerlijke pepernoten, een mandarijn, gesponsord door een Vlooswijk 

fruit, en een mooie muts met het logo van Montfoort S.V. ’19.  

 

• Curling, 1 en 2 december 2023 

Werd georganiseerd voor de jeugd vanaf JO/MO 13. Hoewel de aanmeldingen niet storm liepen, 

was de avond voor de aanwezige teams een groot succes. We hebben besloten om dit evenement 

volgend jaar opnieuw te organiseren en gaan ouders actief benaderen om hun kinderen aan te 

moedigen. Het JOC heeft weer meegedaan met curling Montfoort en is tot de kwartfinale 

gekomen! 

 

• Jumpsquare, 7 januari 2024 

Voor de kinderen van JO/MO 9 t/m JO/MO 13 organiseerden we een jumpsessie die wederom een 

schot in de roos was. Maar liefst 18 teams kwamen naar Nieuwegein om te jumpen! 

 

• Paasbingo, 27 maart 2024 

Onze paasbingo voor de 4/5-jarigen, CL, MO/JO8 en MO/JO9 trok 60 enthousiaste kinderen. Voor 

het eerst in onze nieuwe kantine, waar fanatiek gespeeld werd om leuke prijzen. De cadeaus, 

vooral de voetballen 😉, werden gretig in ontvangst genomen, wat zorgde voor veel blije 

gezichten. 

 

• Wedstrijd FC Utrecht – Go Ahead Eagles, 14 april 2024 

Voor de MO/JO 10-20 organiseerden we een uitje naar de wedstrijd FC Utrecht tegen Go Ahead 

Eagles. Op zaterdag werden de tassen met de kaartjes, het drinken en een zakje popcorn 

opgehaald in de kantine. Met 183 voetballers en begeleiders gingen we naar het stadion. Dit 

jaarlijkse evenement blijft een groot succes en zorgt voor teamspirit. 
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• Avond4Daagse, 4 - 7 juni 2024 

Onze club was ook weer actief tijdens de Avond4Daagse, waar 11 kinderen meededen aan de 5 km 

en 66 aan de 10 km. Elke avond stond het JOC met een standje onderweg waar de kinderen 

drinken en de ouders koffie/thee konden kregen met wat lekkers.  

Op vrijdag liepen de kinderen met de vlag van Montfoort S.V. ’19 het defilé. Na afloop zijn de 

medailles uitgereikt met een Montfoort S.V. ’19 keycord met daaraan een Montfoort S.V. ’19 

sleutelhanger en een knipkaart voor de kantine. Hier werd heel enthousiast op gereageerd. 

 

 

Financieel 
Op financieel vlak was seizoen 2023-2024 best wel uitdagend. De verbouwing en de verhuizing naar 

onze nieuwe kantine gaf veel onzekerheden op financieel vlak. Gelukkig is het goed gegaan. De 

financiering bij de Nederlandse Waterschapsbank kwam rond en ons obligatieplan heeft ruim                 

€ 130.000 opgeleverd! Een geweldig bedrag waarvoor dank aan de vele obligatiehouders.  

En het resultaat mag er zijn: er is een prachtige kantine opgeleverd die weliswaar duurder is 

uitgevallen maar die ook veel uitgebreider was dan de scope die we bij de start voor ogen hadden. Er 

is slim geschakeld in de bouwcommissie en door onze geweldige team van vrijwilligers en sponsoren 

hebben we maximale waarde gehad voor ons geld. Nogmaals veel dank aan een ieder die zijn/haar 

steentje heeft bijgedragen!  

Naast de verbouwing zijn er in samenwerking met de SBSH Ledlampen geïnstalleerd in de lichtmasten 

van 2 van onze velden. Hierdoor besparen we jaarlijks zo’n 10000 kwh aan stroom wat ons geld 

bespaard en we bijdragen aan een duurzame toekomst.  

Operationeel hebben we het seizoen met een positief resultaat afgesloten, wat een mooie prestatie is. 

Voor komend seizoen begroten we een kleine plus. We krijgen vanaf 1 januari 2025 te maken met een 

nieuw buitensportaccommodatie beleid vanuit de gemeente, we krijgen een andere kledingleverancier 

en we zullen de verbouwing van de bestuurskamer gaan voorbereiden. Weer volop uitdagingen die we 

positief tegemoet zien. 

 

Raad van Toezicht 

Het bestuur heeft diverse keren met de Raad van Toezicht over verschillende zaken gesproken 

waaronder de status van de verbouwing. Als bestuur kijken wij terug op een goede en prettige 

samenwerking. 

 

 

Vertrouwenscontactpersoon 

Er werd in het seizoen 2023-2024 gelukkig maar weinig gebruik gemaakt van onze 

vertrouwenscontactpersonen.  

Het bestuur heeft in april 2024 een goed overleg gehad met de vertrouwenscontactpersonen over de 

samenwerking en met name over de wijze waarop privé/gevoelige informatie wel of niet met het 

bestuur gedeeld mag worden. 

Op advies zijn de verkorte gedragsregels op de website Montfoort S.V.’19 te vinden en zal in De Aftrap 

van het nieuwe seizoen uitleg worden gegeven over de vertrouwenscontactpersonen binnen onze 



 

   

Montfoort S.V.’19 Jaarverslag seizoen 2023-2024   Pagina 10 van 10 

 

vereniging. Belangrijk is dat iedereen weet dat dit binnen de vereniging aanwezig is en dat het ook 

veilig is om hen te benaderen.  

 

 

Afsluiting 

Met het einde van het seizoen 2023-2024 achter de rug, kijken we als vereniging met trots terug op 

een jaar vol inzet, sportiviteit en saamhorigheid. Montfoort S.V.'19 is dit jaar opnieuw gegroeid en 

blijft een plek waar leden, vrijwilligers en supporters samenkomen om te genieten van voetbal en 

elkaar te inspireren. Dankzij de steun van onze betrokken vrijwilligers, sponsoren en alle leden is het 

mogelijk geweest om onze doelen te bereiken en vooruitgang te boeken op en buiten het veld. 

We willen iedereen bedanken die op welke manier dan ook heeft bijgedragen aan onze vereniging dit 

seizoen. Samen bouwen we verder aan de toekomst van Montfoort S.V.'19. We kijken uit naar een 

nieuw seizoen vol energie en succes, waarin we onze passie voor de sport voortzetten en onze club 

verder laten bloeien. 

 

Met sportieve groet, 

 

Bestuur Montfoort S.V.'19 

 


